



## **EHV1 – MITIGATION PLAN**

**UPDATE 14/05/2021 – MIS A JOUR le 14/05/2021**



**Mandatory negative PCR test for EHV-1 for all horses entering on the showground.**

**The sample must be taken no earlier than 120 hours before arrival at the event. The negative result sheet must be given with the health certification form at the arrival.**

List of approved Laboratories for PCR sampling: <https://inside.fei.org/fei/ehv-1/return-to-competition>

**The test must be uploaded in the FEI Horse App:**

Download FEI Horse App: <https://inside.fei.org/fei/your-role/it-services/mobile-apps/fei-horse-app>

How to upload a PCR test on FEI Horse App:

<https://howto.fei.org/content/20/243/en/how-to-upload-a-pcr-test-on-the-fei-horseapp.html>

**Test PCR obligatoire pour tous les chevaux. Le prélèvement doit être fait au plus tôt 120 heures avant l'arrivée sur le site. Le document mentionnant le résultat négatif du test devra être remis à l'arrivée sur le site avec le formulaire FEI de relevé de température.**

Liste des laboratoires approuvés pour le test PCR: <https://inside.fei.org/fei/ehv-1/return-to-competition>

**Le résultat du test doit être déposé via FEI Horse App:**

Télécharger FEI Horse App: <https://inside.fei.org/fei/your-role/it-services/mobile-apps/fei-horse-app>

Comment déposer un test PCR dans la FEI Horse App:

<https://howto.fei.org/content/20/243/en/how-to-upload-a-pcr-test-on-the-fei-horseapp.html>



# Les Internationaux de dressage COMPIÈGNE



Du 27 au 30 mai 2021

## PRIOR TRAVELLING TO THE EVENT / AVANT DE VOUS RENDRE A L'ÉVÈNEMENT

This applies to all the horses travelling to the event.

- Monitor and record on a chart the temperature of each of your horses twice a day for the 10 days leading up to the event (starting immediately if the event starts in less than 10 days).

- Complete the FEI Equine Health Self-Certification form for each of your horses. The form is available on the FEI website: <https://inside.fei.org/fei/ehv-1/return-to-competition> in the "Forms & Downloads" section or at the end of this document.

**Caution! Failure to comply with the above measures will result in possible denial of entry to the event venue to ensure protection of other horses.**

Ceci s'applique à tous les chevaux se rendant au même événement.

- Surveillez et enregistrez sur un sur papier libre la température de chacun de vos chevaux deux fois par jour pendant les 10 jours précédant l'événement (en commençant immédiatement si l'événement débute dans moins de 10 jours).

- Remplissez le formulaire FEI d'auto certification de la santé des équidés (« FEI Equine Health Self-Certification form») pour chacun de vos chevaux. Le formulaire est disponible sur le site web de la FEI <https://inside.fei.org/fei/ehv-1/return-to-competition> dans la section « Forms & Downloads » et à la fin de ce document.

**Attention ! Le non-respect des mesures ci-dessus entraînera un éventuel refus d'entrée dans l'enceinte de l'événement pour assurer la protection des autres chevaux.**

## ARRIVING AT THE EVENT / ARRIVÉE A L'ÉVÈNEMENT

Prior to your arrival, inform the Organising Committee (OC) of your estimated arrival time to allow for a safe and well-organised Examination on Arrival.

- Be ready for the "Examination on Arrival" that must be performed by an FEI Official Veterinarian. During the examination, keep the horse passports and the FEI Equine Health Self-Certification forms handy. You or your groom will have to take your horse's temperature using your own thermometer. Do not let a veterinarian use their own thermometer.

- A horse with a temperature of 38.5°C or higher, and any other horses travelling with it, will be put into isolation. Please respect all instructions provided by the veterinarian regarding the isolation of horses.

Avant votre arrivée, informez le comité d'organisation (OC) de votre heure d'arrivée prévue pour que l'examen à l'arrivée soit bien organisé et effectué en sécurité.

- Pendant l'examen, gardez à portée de main les passeports des chevaux et les formulaires FEI d'autocertification de la santé des équidés. Vous ou votre groom devrez prendre la température de vos chevaux à l'aide de votre propre thermomètre. Ne laissez pas un vétérinaire utiliser son propre thermomètre.

- Un cheval dont la température est supérieure ou égale à 38,5 °C et tout autre cheval qui a voyagé avec sera mis à l'isolement. Veuillez respecter toutes les instructions fournies par le vétérinaire concernant l'isolement des chevaux.



# Les Internationaux de dressage COMPIÈGNE



Du 27 au 30 mai 2021

- The temperature of a horse put into isolation can be taken again at a later stage and, if back to normal and after assessment by the FEI Veterinary Delegate, the horse may be allowed to go or return to the main stables.

- La température d'un cheval mis à l'isolement peut être mesurée ultérieurement et en cas de retour à la normale et après évaluation par le Délégué Vétérinaire FEI, le cheval peut être autorisé à se rendre ou à retourner aux écuries principales.

## AT THE EVENT / PENDANT L'ÉVÈNEMENT

- Always use the handwashing and disinfection facilities when entering and leaving your stable area. These preventive measures are similar to the ones you are now used to applying for Covid-19.

Utilisez toujours les dispositifs de nettoyage et de désinfection des mains lorsque vous entrez et sortez des écuries. Ces mesures préventives sont similaires à celles que vous avez maintenant l'habitude d'appliquer en prévention du Covid-19.

- Do not visit any other stable areas than the ones where your horses are kept.

- Ne visitez aucune autre écurie que celle où sont installés vos chevaux.

- Please limit as much as possible the number of people accompanying you in the stable areas.

- Veuillez limiter au maximum le nombre de personnes vous accompagnant dans les écuries.

- Respect the one-way circulation system for horses and persons.

- Respectez le système de circulation à sens unique pour les chevaux et pour les personnes.

- Take the temperature of your horses twice a day and record it on the clipboard placed on the door of the respective box.

- Prenez la température de vos chevaux deux fois par jour et enregistrez-la sur le document placé sur la porte de chaque box.

- Control your dog! Your dog must always be on a leash and must never be in direct contact with horses.

- Contrôlez votre chien ! Votre chien doit toujours être tenu en laisse et ne doit jamais être en contact direct avec les chevaux.

- Horses must not be tacked or untacked in the stable aisles.

- Les chevaux ne doivent pas être préparés, sellés, dessellés ou soignés dans les allées des écuries.

- Horses may receive veterinary treatment in their own boxes under the supervision of the FEI Veterinary Delegate or another veterinarian assigned by the FEI Veterinary Delegate.

- Les chevaux peuvent recevoir un traitement vétérinaire dans leur propre box sous la supervision du Délégué Vétérinaire FEI ou d'un autre vétérinaire désigné par le Délégué Vétérinaire FEI-

- Horses selected for EADCMP testing must be sampled in their own boxes.

- Les prélèvements EADCMP (anti-dopage) doivent être effectués dans les boxes des chevaux sélectionnés.

- If you have concerns about the biosecurity measures or related matters, immediately contact the FEI Veterinary Delegate.

- Si vous avez des remarques concernant les mesures de biosécurité ou des questions à ce sujet, contactez immédiatement le Délégué Vétérinaire FEI.



# Les Internationaux de dressage COMPIÈGNE



Du 27 au 30 mai 2021

## IF A HORSE NEEDS TO BE PUT INTO ISOLATION / SI UN CHEVAL DOIT ETRE MIS A L'ISOLEMENT

Horses presenting a temperature above 38.5°C or that have been in contact with horses at risk with may be put into isolation at any time.

- Respect all the measures in place, such as wearing boot covers and coveralls. Always disinfect your hands when entering and leaving the isolation area as well as between each contact with your horses. All protective gear must be removed when leaving the isolation area.
- Do not go to another stable area without going through a full cleaning and disinfection process.
- Never bring your dog with you in the isolation area.
- Isolation areas must have individual boxes for single horses, as well as groups of isolation boxes for horses that have been transported together.
- The isolation/quarantine area must not be in the same stabling area, or same airspace, as non-isolated horses. It must be separated by at least 50 metres from any flow of horses, whether indoors or outdoors.
- Pre-approved external locations within 10 km of the venue may be used as isolation overflow sites (Haras de Compiègne – 2kms).

- Les chevaux présentant une température supérieure à 38,5 °C ou ayant été en contact avec des chevaux à risque peuvent être mis à l'isolement à tout moment.

- Respectez toutes les mesures en place, telles que le port de couvre-chaussures et de combinaisons. Désinfectez toujours vos mains à l'entrée et à la sortie de la zone d'isolement ainsi qu'entre chaque contact avec vos chevaux. Tous les équipements de protection doivent être retirés lorsque vous quittez la zone d'isolement.

- Ne vous rendez pas dans une autre zone d'écurie sans passer par un processus complet de nettoyage et de désinfection.

- N'amenez jamais votre chien avec vous dans la zone d'isolement.

- Les zones d'isolement doivent disposer de boxes individuels ainsi que des lots de boxes d'isolement séparés pour les chevaux qui voyagé ensemble.

- La zone d'isolement / de quarantaine ne doit être ni dans la même zone d'écurie, ni dans le même espace (halle par exemple), que celui les chevaux non isolés. Elle doit être séparée d'au moins 50 mètres de tout endroit où se déplacent des chevaux, que ce soit à l'intérieur ou à l'extérieur.

- Des emplacements externes préapprouvés à moins de 10 km de l'événement peuvent être utilisés comme sites supplémentaires d'isolement (Haras de Compiègne – 2 kms).



# Les Internationaux de dressage COMPIÈGNE



Du 27 au 30 mai 2021

## LEAVING THE EVENT / AU DEPART DE L'ÉVÉNEMENT

When leaving the event, please make sure that all your horses are officially checked out at the Show Office using the FEI HorseApp.

- Ask the event show office about the procedure they have chosen to apply.

The checkout is a very important step to ensure all horse movements are traced.

The checkout is done using the FEI HorseApp mobile application and shall be performed by the organiser at the Show Office.

This checkout does not replace the required Health Certificate that must be issued by the Veterinary Authority in some countries.

- En quittant l'événement, assurez-vous que tous vos chevaux sont passés par la procédure officielle de checkout au show office à l'aide de l'application FEI HorseApp.

- Renseignez-vous auprès du show office de l'événement sur la procédure de checkout qu'ils ont choisi d'appliquer. Le checkout est une étape très importante pour s'assurer que tous les déplacements des chevaux sont tracés. Le checkout se fait à l'aide de l'application mobile FEI HorseApp et doit être effectué par l'organisateur, au show office.

Cette procédure de checkout ne remplace pas le certificat sanitaire qui doit être délivré par l'autorité vétérinaire de certains pays, lorsqu'il est requis.

## WHEN BACK AT YOUR HOME STABLES / DE RETOUR DANS VOS ECURIES

When leaving the event, please make sure that all your horses are officially checked out at the Show Office using the FEI HorseApp.

- Ask the event show office about the procedure they have chosen to apply.

The checkout is a very important step to ensure all horse movements are traced.

The checkout is done using the FEI HorseApp mobile application and shall be performed by the organiser at the Show Office.

This checkout does not replace the required Health Certificate that must be issued by the Veterinary Authority in some countries.

- En quittant l'événement, assurez-vous que tous vos chevaux sont passés par la procédure officielle de checkout au show office à l'aide de l'application FEI HorseApp.

- Renseignez-vous auprès du show office de l'événement sur la procédure de checkout qu'ils ont choisi d'appliquer. Le checkout est une étape très importante pour s'assurer que tous les déplacements des chevaux sont tracés. Le checkout se fait à l'aide de l'application mobile FEI HorseApp et doit être effectué par l'organisateur, au show office.

Cette procédure de checkout ne remplace pas le certificat sanitaire qui doit être délivré par l'autorité vétérinaire de certains pays, lorsqu'il est requis.

**For any information about EHV1 measures on the event, please contact us by mail**

Pour toute question relative aux mesures sanitaires décrites dans ce document, merci de nous adresser un mail

[csimarieh@gmail.com](mailto:csimarieh@gmail.com)



# Equine Health Self-Certification Form



This form must be completed for each Horse attending any FEI Event from 12 April 2021 and until further notice. It can be completed by the Person Responsible (**PR**) or their representative (e.g. their groom) and must be shown to the FEI Veterinarian carrying out the Examination on Arrival. Failure to properly complete, sign or submit this form will result in the imposition of a fine of CHF400 per Horse.

Event name: \_\_\_\_\_ Event date: \_\_\_\_\_

Horse name: \_\_\_\_\_ FEI ID No. \_\_\_\_\_

PR: \_\_\_\_\_ FEI ID No. \_\_\_\_\_

I confirm that the abovementioned Horse does not show any of the following clinical signs:

- recent cough of unknown cause
- recent nasal discharge of unknown cause
- enlarged lymph nodes
- fever (rectal temperature of more than 38.5°C)
- recent onset of neurological signs of unknown cause
- diarrhea

I confirm that the abovementioned Horse:

- is not under current investigation for EHV infection.
- has not been in contact with and is not kept on the same premises as a horse known to have or be under investigation for EHV.
- had its rectal temperature taken before travel and the reading was less than 38.5°C.

I further confirm that the Horse's temperature has been monitored for the preceding 10 days and has been duly recorded in the temperature monitoring chart attached here as Annex 1.

Although it is permissible for the PR to delegate the completion and submission of this form to a representative (e.g. their groom), the PR remains responsible for any failure to comply with the requirements, including the completion, signature and submission of the form.

Any falsification of this form or the temperature monitoring chart may lead to the opening of disciplinary proceedings in accordance with the disciplinary process set out in the FEI General Regulations.

Signed \_\_\_\_\_

Print name: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

PR

PR's Representative



In addition to the below listed Laboratories, tests from any of the National Veterinary Laboratories, or other Laboratories with the EHV-1 assay being certified according to ISO 17025 standard, will be accepted.

<b>Country</b>	<b>Laboratories</b>
<b>AUT</b>	IDEXX Vet Med Labor GmbH Börsegasse 12/1, A-1010 Wien
	AGES Institut für Veterinärmedizinische Untersuchungen Mödling Robert Koch Gasse 17, A-2340 Mödling
	LABOKLIN Paul-Hahn-Straße 3 / BT-D / 1. Stock A-4020 Linz
	Institut für Mikrobiologie Department für Pathobiologie Veterinärmedizinische Universität Wien
<b>BEL</b>	Zoolyx - Groeneweg 17 - B-9320 Aalst
	Synlab
<b>BUL</b>	Regional Veterinary Station - Ruse LTD Testing Laboratory, Sofia
<b>CRO</b>	Virology Unit, Department for microbiology and infectious diseases with clinics, Faculty of veterinary medicine, University of Zagreb
<b>CZE</b>	National Veterinary Institute of Praha
<b>ESP</b>	Laboratorio Nacional Veterinaria, Algete. Madrid.
	Laboratorio Sanidad Animal Generalitat Cataluña. Lérida.
	Visavet. UCM. Madrid
	Exopol. Zaragoza
	Laboklin. Madrid
	Idexx Barcelona
<b>FIN</b>	laboratories Ruokavirasto, Movet and IDXX-Vetlab
<b>FRA</b>	LABÉO, Franck Duncombe
	Labofarm
<b>GBR</b>	Rossdales Laboratories, 140 High Street, Newmarket, Suffolk, CB8 8JS
	Liphook Equine Hospital
	Rainbow Equine Hospital
	Axiom (CVS)
	Biote
	Donnington Grove



Country	Laboratories
<b>GER</b>	Labor Dr. Böse
	Synlab
	Idexx
	Laboklin
	Laboratories at Veterinary Universities
	Landeslabore in the regional counties
	IVD Hannover
	Biocontrol
<b>HUN</b>	Budapest Veterinary University laboratory
<b>IRL</b>	Irish Equine Centre, Johnstown, Naas, Co Kildare
<b>ITA</b>	Ospedale Veterinario dell'Università di Milano via dell'Università, 6 26900 Lodi (LO) – Italia
	Dipartimento di Medicina Veterinaria Università degli Studi di Perugia Via San Costanz, o4 - 06126 - Perugia
	Laboratorio Analisi Cliniche Lapira <a href="#">Via San Simeone, 4 - 96100 Siracusa (Siracusa)</a>
	<a href="#">Istituto Zooprofilattico Sperimentale delle Venezie</a> Viale dell'Università n. 10 - 35020 Legnaro (Padova)
	<a href="#">Istituto Zooprofilattico Sperimentale dell'Abruzzo e del Molise</a> Via Campo Boario - 64100 Teramo
	<a href="#">Istituto Zooprofilattico Sperimentale del Mezzogiorno</a> Via Salute, 2 - 80055 Portici (Napoli)
	<a href="#">Istituto Zooprofilattico Sperimentale del Lazio e della Toscana</a> Via Appia Nuova, 1411 - 00178 Roma
	<a href="#">Istituto Zooprofilattico Sperimentale della Lombardia e dell'Emilia</a> Via A. Bianchi, 7 - 25125 Brescia
	<a href="#">Istituto Zooprofilattico Sperimentale del Piemonte, Liguria e Valle d'Aosta</a> Via Bologna, 148 - 10154 Torino
	<a href="#">Istituto Zooprofilattico Sperimentale della Puglia e della Basilicata</a> Via Manfredonia, 20 - 71100 Foggia
	<a href="#">Istituto Zooprofilattico Sperimentale della Sardegna</a> Via Duca degli Abruzzi, 8 - 07100 Sassari
	<a href="#">Istituto Zooprofilattico Sperimentale della Sicilia</a> Via Gino Marinuzzi, 3 - 90129 Palermo
	<a href="#">Istituto Zooprofilattico Sperimentale dell'Umbria e delle Marche</a> Via Salvemini, 1 - 06100 Perugia
	<b>NED</b>

<b>Country</b>	<b>Laboratories</b>
<b>POL</b>	LABOKLIN Polska Sp. z o.o. ul. Pirenejska 2C 01-493 Warszawa
	Vet Lab Sp. z o.o. Al. Krakowska 110/114, bud. B-55 02-256 Warszawa
	Vet Lab Sp. z o.o. ul. Wodzisławska 6 52-017 Wrocław
	Vet Lab Sp. z o.o. ul. Żeliwna 36 40-599 Katowice
<b>POR</b>	INIAV - Instituto Nacional de Investigação Agrária e Veterinária, I. P.
<b>Country</b>	<b>Laboratories</b>
<b>SLO</b>	Veterinary Faculty, Institute for Microbiology, Unit virology, Gerbiceva 60, 1000 Ljubljana
<b>SUI</b>	Virology Laboratory of the University of Zurich
	IDEXX
	Laboklin
<b>SVK</b>	Laboklin
<b>SWE</b>	Statens Veterinärmedicinska Anstalt (SVA) Mikrobiologi SE-751 89 Uppsala
<b>TUR</b>	Turkish Veterinary Central Laboratory in Ankara. Republic of Turkey Ministry of Agriculture and Forestry Veterinary Control Research Institute